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DOEL: Besluiten
Het besluit om de kermisdata en locatie voor de komende jaren vast te leggen is een bevoegdheid van
het college en past binnen de bestuurlijke wens om ondernemers in Haarlem zekerheid te verschaffen
over meerdere jaren over de data en locatie van de kermis.

Deze nota zal ook ter kennisname naar de commissie ontwikkeling verzonden worden aangezien dit een
punt van discussie was tijdens de bespreking van de evaluatie kermis 2011.

Op grond van artikel 160 van de gemeente wet is het college bevoegd jaarmarkten in te stellen.
Jaarmarkten en kermissen zijn op basis van deze wet gelijk. Op grond van artikel 27 APV vallen
kermissen onder het begrip
evenement.

In de door het college vastgestelde kermisvoorwaarden d.d. 30-11-2010 is het volgende aangegeven met
betrekking tot de data van de kermis:

Artikel 4 Plaats en tijd
1. De kermis zal worden gehouden op en nabij de Zaanenlaan en op de Grote Markt.
2. De data en openingstijden van de Haarlemse kermis worden jaarlijks door de burgemeester
vastgesteld in de evenementenvergunning.
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Onderwerp: Toekomst kermis op de Grote Markt
Reg.nummer: 2012/30271

1 Inleiding
Op 24 november 2011 is in de commissie ontwikkeling de evaluatie kermis 2011
besproken.
Terugkerend onderwerp van gesprek is de aanwezigheid van de kermis op de Grote Markt.

Deze discussie wordt vrijwel jaarlijks opnieuw gevoerd. Alle betrokkenen zijn gebaat bij
zekerheid omtrent de data en locatie van de kermis in de komende jaren.
Bovendien vergt de jaarlijkse discussie extra ambtelijke inzet.
Om deze reden is de wens uitgesproken om met een voorstel te komen voor de toekomst
van de kermis op de Grote Markt in Haarlem voor 2012, 2013 en 2014.
In 2014 vinden verkiezingen plaats, de organisatie voor de kermis 2014 is dan echter al in
volle gang.

2 Besluitpunten college
Het college besluit:

1. De kermis in 2012, 2013 en 2014 op de Grote Markt te houden en de data van de
kermis in 2012, 2013 en 2014 te verschuiven ten behoeve van het bloemencorso.

2. Het besluit wordt ter informatie gestuurd naar de commissie ontwikkeling.
3. Het besluit heeft geen financiële consequenties.
4. De belanghebbenden zullen (voor zover bekend) schriftelijk op de hoogte gebracht

worden en via publicatie in de Stadskrant

3 Beoogd resultaat
Doel van deze besluitvorming is om alle belanghebbenden voor langere tijd zekerheid te
geven over de data en locatie van de kermis.
Het ondersteunt daarbij de doelstelling van effectief bestuur, goede relatie burger en
bestuur en tevreden klanten.

4 Argumenten
1.1 Kermis voor meerdere jaren vastleggen op de Grote Markt geeft zekerheid voor
belanghebbenden
Los van de vraag of belanghebbenden een voorkeur hebben voor het al dan niet houden
van de kermis op de Grote Markt en verschuiving ten behoeve van het bloemencorso, zijn
zij in ieder geval gebaat bij duidelijkheid voor een langere periode.
De kermisexploitanten wegens hun planning, evenals het bloemencorso en ten behoeve
van de burgers van Haarlem die een trouwerij op het stadhuis willen plannen.
Ook voor de ondernemers op de Grote Markt is het goed te weten waar ze de komende
jaren rekening mee kunnen houden.

1.2 Gebleken is dat de discussie over de kermis op de Grote Markt jaarlijks extra
ambtelijke inzet kost..

1.3 Kermis vastleggen voor 2012, 2013 en 2014 geeft na de verkiezingen van 2014 het
volgende college de vrijheid tot nieuwe besluitvorming.

Collegebesluit
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1.4 De commissie horende heeft het college gemerkt dat de meerderheid van de raad
duidelijke voorkeur voor het houden van de kermis op de Grote Markt heeft.

De argumenten vanuit de commissie zijn terug te vinden in het commissieverslag van 24-
11-2011 (bijgevoegd)

1.5 Het verschuiven van de kermis ten behoeve van het bloemencorso heeft een
toegevoegde waarde voor de aantrekkelijkheid van de stad

Verplaatsing van het corso naar het hart van de stad, op de Grote Markt en directe
omgeving heeft voordelen op het gebied van:

Toerisme: het is het stadsevenement dat de meeste internationale bezoekers trekt; de
Haarlemse monumentale schoonheid komt het meest tot zijn recht (foto's, filmpjes gaan de
hele wereld over)
Economie: De ondernemers in de binnenstad profiteren maximaal; geen extern eten en
drinken, maar alles geleverd door de Haarlemse ondernemers zelf. Ook de terrassen
worden daar waar het kan maximaal ingezet.
Kwaliteit: Door de positionering op en rond de Grote Markt, door het beperken van de eet-
en marktkramen is het Corso in kwaliteit toegenomen. Het heeft niet meer de kenmerken
van een braderie.
Veiligheid en kosten: aanpassingen van het straatmeubilair zijn noodzakelijk bij plaatsing
op de Gedempte Oude Gracht, dat is een kostenpost die niet terugkomt bij het houden van
het Corso op de markt.
Bovenstaande opvattingen worden in de stad breed gedeeld.

5 Kanttekeningen
1.1 De kermis voor meerdere jaren vastleggen op de Grote Markt stuit mogelijk op verzet
van enkele belanghebbenden
De ondernemers van de Grote Markt, de centrummanagementgroep en de Stichting
Haarlems Comite voor Nationale Feesten hebben zich eerder al schriftelijk uitgesproken
tegen de kermis op de Grote Markt.
Twee vertegenwoordigers hebben zich namens de ondernemers van de Grote Markt ook
tijdens de commissievergadering uitgesproken tegen de kermis op de Grote Markt.

1.2 Het verschuiven van data van de kermis ten behoeve van het bloemencorso in 2013,
2014 en 2015 zal mogelijk op verzet stuiten van enkele belanghebbenden
De kermisexploitanten hebben middels een brief kenbaar gemaakt tegen verschuiving te
zijn van de data van de kermis ten behoeve van het bloemencorso wegens
inkomstenverlies.
De ondernemers van het winkelgebied Raaks en de ondernemers van de Gierstraat, V & D
en de Vijfhoek wijkraad hebben middels brieven kenbaar gemaakt tegen verschuiving van
het corso naar de Grote Markt te zijn omdat het corso dan minder bezoekers trekt naar het
zuidelijk deel van de binnenstad.

6 Uitvoering
In het derde kwartaal van 2014 zal de situatie opnieuw bekeken moeten worden en voor
de jaren daarop een nieuw besluit genomen moeten worden.
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Er zal een overleg tussen wethouder Nieuwenburg en de kermisbonden plaatsvinden.
De belanghebbenden zullen (voor zover bekend) schriftelijk op de hoogte gebracht
worden en via publicatie in de Stadskrant.

7 Bijlagen
Brief d.d. 25 oktober 2011 aan de commissie ontwikkeling van de Horecaondernemers
van de Grote Markt.
Brief d.d. 1 november 2011 aan B & W van de Stichting Haarlems Comite voor Nationale
Feesten
Brief d.d. 11 januari 2011 aan de gemeenteraad van de centrummanagementgroep
Brief d.d. 15 mei 2011 aan B & W en de gemeenteraad van de kermisexploitanten
Brief d.d. 6 december 2011 aan B & W en de gemeenteraad Haarlem van de Gierstraat
Vereniging, V & D en de Vijfhoek Wijkraad.

Het college van burgemeester en wethouders,

de secretaris de burgemeester
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Haarlem, 25 oktober 2011 

betreft; tegengeluid Horeca omtrent de Kermis op de Grote Markt 

Geachte heer/mevrouw, 

-Si-del .kuis 

Deze brief schrijven wij u namens alle, in de aanhef genoemde, horecaondernemers gevestigd aan de Grote 
Markt. Wij hebben begrepen dat er op 27 oktober a.s. een vergadering is over de toekomst van de Kermis op 
de Grote Markt. Om u in de gelegenheid te stellen een objectief oordeel op te kunnen maken willen wij u onze 
zijde van het verhaal kenbaar maken. 

Laten we vooropzetten dat we het enorm waarderen dat de Grote Markt steeds meer de publieke functie 
terugkrijgt die het in onze ogen ook verdiend. We schikken regelmatig in met onze terrassen en hebben daar 
geen moeite mee. De kern van deze evenementen is dat het een aanvulling is op het imago van Haarlem. 
Daarbij is het slechts voor een korte periode is van maximaal 4 dagen. Samen met Citymarketing werken we 
er hard aan Haarlem steeds meer zijn eigen identiteit te geven. Activiteiten op de Grote Markt liggen ook in die 
lijn. 

Daarmee komen we meteen tot een groot knelpunt met betrekking tot de kermis. Het duurt twee volle weken 
en neemt daarin voor drie weekeinde de hele sfeer van de Haarlemse binnenstad over. Dat is voor ons steeds 
meer een probleem. Wij zijn als horecaondernemers niet bij machten de impact van de kermis, met geluid, 
licht en publiek, buiten onze zaak te houden. Bestond deze mogelijkheid wel dan was het ook helemaal geen 
probleem geweest. Maar de aanwezigheid is zo prominent dat wij niet meer in de gelegenheid zijn onze eigen 
karakters en identiteit overeind te houden. Wij werken er hard aan om dat overeind te houden en gedurende 
deze weken is dat volledig ondergesneeuwd. 

Dat heeft als gevolg dat wij het in onze dagelijkse exploitatie wel heel stevig merken. Mensen reserveren in 
deze weken geen tafels om te komen eten, het terras draait nog geen 20% van wat het normaliter draait. 
Vergaderingen worden afgezegd omdat normaal praten binnen, vanwege geluidsoverlast, niet mogelijk is. 
Mensen maken gebruik van je faciliteiten tot het moment dat de kermis opstart en gaan dan weg. Dat is voor 1 
dag niet rampzalig maar voor deze periode moet u echt rekening houden met een omzetverlies van zeker 
60%. Vooral omdat er drie weekeinde in vallen. 
Er wordt door onze bezoekers echt bewust om het evenement heen gepland. Dat houdt in dat men niet wil 
vergaderen als de kermis er is omdat je elkaar niet kunt verstaan. Partijen en bruiloften worden niet gehouden 
in deze periode omdat men de gasten niet met het publiek in contact wil laten komen. Allemaal factoren die 
onze omzet onder druk zetten. 

Iedere ondernemer heeft het recht op ondernemen en daar staan wij vierkant achter. Maar wij plaatsen hierbij 
wel de kanttekening dat een ondernemer met zijn exploitatie niet zoveel overlast mag veroorzaken dat het een 
andere ondernemer hindert in zijn eigen exploitatie. In de aard van een kermis zit nu eenmaal dat het een 
bepaald publiek aantrekt, dat er veel licht en geluid bij te pas komt. Dan vinden wij het niet meer als reëel dat 
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wij de vraag stellen of de Grote Markt in Haarlem dan wel de meest geschikte plaats is voor deze activiteit. 
Ons antwoord hierop is nee. 

Het overheersende karakter van de kermis en zijn absolute aanwezigheid maakt dat het de andere 
ondernemers hindert in hun exploitatie. Dat moet de kern zijn van ons betoog. Het is niet iemand iets niet 
gunnen, het is niet klagen over minder inkomsten. In de kern komt het neer op het niet kunnen exploiteren van 
je eigen winkel. Het is meer een kwestie van opkomen voor onze eigen zaak en eigen ondernemers
mogelijkheden. Dat verklaart ook waarom alle ondernemers aan de Grote Markt deze brief ook hebben 
ondertekend. 

Het is een te zware belasting van de binnenstad voor een veel te lange periode. De zaken, direct aan de Grote 
Markt, maken ongewild deel uit van hoe men naar de kermis kijkt. In sfeer en beleving is dat ook zo. Je kunt 
de kermis niet negeren als je als gast bij 1 van de zaken zit. Vraag is of u zou gaan eten bij een zaak waar 
binnen de muziek, licht en geluidseffecten (nog los van de schreeuwende stem door de microfoon om mensen 
te trekken) zo sterk binnenkomen dat de ondernemer maar zijn eigen muziek uitzet om een kakofonie van 
geluid te voorkomen. Dat is een inbreuk op onze identiteit die niet gerechtvaardigd kan worden voor drie volle 
weekeinde. 

Wij vragen dan ook om heel sterk in uw besluitvorming deze inbreuk mee te nemen. Wij zijn samen met u, via 
Citymarketing, heel hard bezig om van Haarlem iets moois te maken en de signalen zijn er dat dat steeds 
beter gaat. Maar de vraag die er ligt is of de kermis gedurende drie weekeinde een zo zwaar stempel mag 
drukken op de binnenstad. Dat dus een evenement, dat passeert, de bestaande ondernemers zo in hun 
achteruit mag zetten. Met andere woorden geeft u de voorkeur aan het samenwerken met een passant of met 
de vaste waarde van de Haarlemse binnenstad, waar u als partner mee tracht Haarlem naar een hoger plan te 
tillen. 

Wij hopen dat u voor de vaste waarden kiest en de kermis in Haarlem een andere plaats gunt waar zij naar 
hartenlust hun onderneming kunnen exploiteren zonder bepalend te zijn voor andere ondernemers. 

Met vriendelijke groet, 

WijnMrViqi 

Hotel Amadeus 

'daWeM^ il/l* 

Restaurant Applause 

Grand cafe Doria 

« Brinkmann Café de Lift 







Centrummanagement Groep Haarlem 

Aan het college van burgemeester en wethouders 
Gemeente Haarlem 
Postbus 511 
2003 PB HAARLEM 

Datum 2 maart 2011 
Kenmerk 11/003/fp 

Contactpersoon Fred Postma 
Doorkiesnummer 06-57778378 

E-mail adres fred.postma@kvk.nl 
Onderwerp kermis op de Grote Markt 

Geacht college. 

Wij hebben een brief aan de raadsleden gestuurd met een kopie aan het college 
(zie bijlage). Het betreft ons bezwaar tegen de kermis in de binnenstad. 

Van twee raadsfracties hebben wij een reactie mogen ontvangen en graag 
ontvangen we van u ook een reactie. 

Bij voorbaat dank. 

Met vriendelijke groet, 

Fred Postma l- , ! ' ' 
Centrummanager 

namens de partners verenigd in de Centrum Management Groep: 

City Marketing Haarlem 
Vereniging van Eigenaren Binnenstad 
Koninklijke Horeca Nederland, afd. Haarlem 
Ondernemersvereniging City Haarlem 
Culturele Instellingen 
MKB Haarlem 
De Wijkraden Binnenstad/ Vijfhoeks-Raaks-Doelen/ Heiliglanden-De Kamp 

Bijlage: 1 

Nassauplein 4-6, 2011 PG Haarlem * Tel.: 06-57 77 83 78 
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Centrummanagement Groep Haarlem 

Leden van de gemeenteraad 
Gemeente Haarlem 
Postbus 511 
2003 PB HAARLEM 

Datum 
Kenmerk 

Contactpersoon 
Doorkiesnummer 

E-mail adres 
Onderwerp 

11 januari 2011 
11/OOI/kb 
Fred Postma 
06-57778378 
fredpostma@planet.nl 
kermis op de Grote Markt 

Geachte leden van de raad, 

De binnenstad van Haarlem heeft een grote aantrekkingskracht op het organiseren van 
evenementen. In de binnenstad worden dan ook diverse evenementen georganiseerd, 
waaronder het Jazz-festival. Ook de kermis is jaarlijks te vinden op de Grote Markt. Wij 
vinden echter dat de kermis zijn toegevoegde waarde in de binnenstad heeft verloren, en 
pleiten voor een alternatieve invulling. 

Bewoners en ondernemers hebben al eerder aangegeven graag de kennis te zien 
verdwijnen uit de binnenstad. De centrum management groep heeft daarom dit jaar een 
klein onderzoek laten verrichten. Dit bezoekersonderzoek naar de meest recente kermis 
van 15 tot en met 30 april 2010, waarbij ook de stakeholders zijn geinterviewd, levert de 
volgende informatie: 
• de verblijfsduur op de kermis is kort (maximaal 1 uur) van bezoekers die echt voor 

het evenement komen; 
• bezoekers geven in verhouding weinig uit op de kermis; 
• in de avonduren voelt 30% van de bezoekers en passanten zich onveilig op de 

kermis; er komt veel verkeerd publiek; 
• de waardering van de kermis door bezoekers is de laagste van alle Haarlemse 

evenementen en festivals; 
• winkeliers en horeca in de binnenstad hebben directe schade door de kennis; 
• de duur van de kermis inclusief op- en afbouw is maar liefst 17 dagen en trekt een 

zware wissel op de binnenstad; 
• Door de kennis op de Grote Markt kan normaliter het jaarlijkse internationale 

bloemencorso daar niet staan en is gedwongen om uit te wijken naar de locatie 
Gedempte Oude Gracht, dat geldt ook voor de viering van Koninginnedag. In 2011 
is deze situatie voorlopig eenmalig aangepast: de kennis bouwt op op 29 april en de 
Corso-route is verlegd: niet over de Gedempte Oude Gracht maar langs het Spaame; 

• In tegenstelling tot andere steden levert de jaarlijkse kennis op de Grote Markt de 
gemeente niets op; 

Nassauplein 4-6, 2011 PG Haarlem * Tel.: 06-57 77 83 78 
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Ook de extra politiecapaciteit trekt een financiële wissel op de inzet van de politie in 
de regio. 

De binnenstad van Haarlem is het domein van bewoners, bezoekers, ondernemers en 
passanten. De centrum management groep wil graag dat de evenementen in de 
binnenstad op deze gebruikers worden afgestemd. De kermis past hier niet bij, om 
verschillende redenen. 

De ondernemers in de binnenstad hebben geen enkel profijt van de kermis, 
integendeel, het is een periode waarin met name de horeca zwaar moet inleveren. 

De bewoners hebben overlast van geluid en type bezoekers, en vinden 2 weken voor 
een kermis op de Grote Markt veel te lang. Tevens is de kermis naar binnen gericht, 
sluit het zich af van haar omgeving, ontneemt het de binnenstad een mooie open plek, 
is het niet vernieuwend. 

Uit het onderzoek blijkt dat het publiek het evenement niet beschouwt als 
toegevoegde waarde voor de stad, wat bijvoorbeeld wel geldt voor Bevrijdingspop, 
Haarlem Jazzstad en het Bloemencorso. 

De binnenstad heeft een opgave om bezoekers te blijven binden. De organisatie 
Citymarketing Haarlem adviseert hierbij. De kennis in huidige opzet is ook volgens 
Citymarketing niet in lijn met de kernwaarden van de stad, namelijk 
oorspronkelijkheid, kwaliteit en menselijke maat. 

Als alternatieve plaats voor de kermis denken wij aan het tenein van de Nieuwe 
Energie, Veerplas of andere geschikte plaats in de Waarderpolder. Ook denken wij 
aan het verplaatsen van de attracties voor de jongste kinderen naar het Schelpenpad 
bij de Dreef en voor de oudsten naar de Zaanenlaan in Haarlem-Noord. 

Wij zijn geen tegenstanders van kermissen. Wij hebben u in deze brief alleen 
geprobeerd duidelijk te maken waarom wij van mening zijn dat de kermis niet meer 
op de Grote Markt thuis hoort. Graag ontvangen wij uw reactie. Wij zijn bereid 
verder mee te denken over mogelijke oplossingen. 

Mef.vpendelijke groet, 

J / Z W H — ■ 
■Arfeoozen 
Voorzitter Centrum Management Groep Haarlem 

Namens de partners, Verenigd in de Centrum Management Groep: 
Vereniging van Eigenaren Binnenstad 
Koninklijke Horeca Nederland, afd. Haarlem 
Ondernemersvereniging City Haarlem 
Culturele Instellingen 
MKB Haarlem 
De Wijkraden Binnenstad/ Vijfhoeks-Raaks-Doelen/ Heiligenlanden-De Kamp 



Burgemeester B. Schneiders 
Wethouder J. Nieuwenburg 
Aan de leden van de Gemeenteraad 

Toekomst kermis Haarlem, 

Haarlem 15 mei 2011 

Graag vragen wij, kermisexploitanten van de kermis Grote Markt, uw aandacht. 

De kermis op de Grote Markt is, in tegenstelling tot voorgaande jaren, dit jaar 
een stuk minder succesvol verlopen. Naar onze mening komt dit door het 
veranderen van het tijdstip waarop de kermis is gehouden. De afgelopen 10 jaar 
begon de kermis rond 15 april en eindigde op koninginnedag. Dit is inmiddels 
een vaste traditie geworden. Veel bezoekers zijn verbaast dat de kermis tot 15 
mei staat. Dit ondanks een uitgebreide reclamecampagne waar duidelijk is 
aangegeven dat de kermis tot 15 mei duurde. Naar wij hebben vernomen 
hebben een aantal factoren een rol gespeeld de kermis eenmalig naar een 
andere periode te verplaatsen. 
Helaas heeft verplaatsing van de kermis aanzienlijk minder publiek naar de 
kermis gebracht. De inkomsten vallen erg tegen. 
Natuurlijk hebben wij begrip voor de eenmalige verschuiving van de 
kermisperiode. Het had mogelijk ook positief kunnen uitpakken. Vooraf was dat 
niet goed te overzien. 
Toch willen wij u vragen de kermisperiode volgend jaar weer te laten 
plaatsvinden tot en met koninginnedag. We gaan hier ook van uit aangezien wij 
van onze vakorganisaties hebben vernomen dat het om een eenmalige 
verschuiving gaat. 

Naar wij hebben begrepen is de gemeente voornemens geen 
meerjarenovereenkomsten meer af te sluiten met de vaste groep 
kermisondernemers. Dit verbaast ons ten zeerste. Is alles wat we hebben 
opgebouwd nu voor niets geweest? 
Samen met kermiscoördinator de heer E. Mense hebben we ruim 15 jaar 
geleden afgesproken de kermis in Haarlem een veel hoger aanzien te geven. Van 
vechtkermis tot evenement van hoogniveau. De kermis in Haarlem is uitgegroeid 
tot meest gezellige koninginnekermis van Nederland. In vele opzichten heeft 
Haarlem een voorbeeldfunctie. Ukunt daar bij denken aan betaalbaar, sfeervol, 
sociaal en zeer aanvaardbaar geluidsniveau. Nergens in Nederland is het 
organisatorisch zo goed geregeld als in Haarlem. Samenwerking is in Haarlem 
vanzelfsprekend. 
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Dit is alleen maar mogelijk als er respect is van beide kanten. De heer Mense 
heeft laten zien dat hij respect heeft voor ons en wij voor hem. Zijn wijze van 
organiseren en communiceren is van bijzonder hoog niveau. 
Hier willen wij graag voor de toekomst mee verder. Mocht de gemeente echter 
beslissen ons geen zekerheid te geven voor de toekomst dan zal ook de toekomst 
van de kermis in Haarlem onzeker worden. Zoals al aangegeven heeft Haarlem 
een voorbeeldfunctie voor vele kermissen in Nederland. Inmiddels heeft dit 
geleid dat heel veel gemeenten nu ook met een vaste groep exploitanten werkt. 
Haarlem wil nu van deze vaste groep af? Dit kunnen en willen wij niet geloven. 
Haarlem is kermisstad no 1. Na 15 jaar hard werken worden we nu bedankt 
voor de moeite? Dit kan en mag niet waar zijn. De heer Mense laat zich hier 
niet echt over uit maar wij weten wel zeker dat hij veel waarde hecht aan het 
belang van de vaste groep exploitanten. 

Graag zijn wij bereid een en ander mondeling toe te lichten. 
Laat de kermis in Haarlem blijven zoals deze nu is. Laat Haarlem kermisstad no 
1 blijven. 
Op onze steun en inzet kunt u rekenen. 

Vriendelijke groet. 

Kermisexploitanten Grote Markt 
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Aan: Gemeente Haarlem 
t.a.v College B&W en de gemeenteraad Haarlem 

Van: Gierstraat Vereniging, V&D en de Vijfhoek wijkraad 
Gierstraat 67 
2011 GB Haarlem 

Datum: 6 december 2011 

Betreft: Bloemencorso Haarlem 

Geachte M, 

Graag wil ik reageren op de overleggen betreffende de plaatsingen van de Bloemencorso 2012 in 
Haarlem. 

Wij hebben vernomen dat er momenteel een overleg gaande is betreffende de plaats waar de 
Bloemencorso zou worden geplaatst in 2012. In 2011 is besloten voor 1 jaar op/rond de Grote Markt 
zou worden gehouden, doordat er een Musical zou worden neergezet op de Grote Markt. Wat mij 
dan ook enorm verbaast is dat er nu over wordt gesproken dit voor het volgende jaar weer te doen. 

Wij als Gierstraat Vereniging willen dan ook bezwaar aantekenen tegen dit voornemen. Dat wij niet 
in dit overleg worden meegenomen betreurt ons ten eerste al. Ten tweede word er ons inzien totaal 
niet gekeken naar de verspreiding van de evenementen door het centrum heen. 

Afgelopen jaar waren wij al van plan om een evenement te organiseren in de straat rondom het 
Bloemencorso. Doordat de praalwagens ineens allemaal aan de andere zijde van het centrum zijn 
geplaatst, hebben wij niet door kunnen laten gaan. Dit heeft onze ondernemers géén goed gedaan. 

Ook de geluiden van de consument, zoals dat de praalwagens op de Grote Markt een soort van in 
verdrukking kwamen en daardoor totaal niet tot hun recht kwamen, terwijl er op de Ged. Oude 
Gracht juist enorm veel ruimte is en ze daardoor goed bewondert kunnen worden. Geven ons aan 
dat het zeer triest zou zijn, als de kramen niet op hun vertrouwde plek terug komen. 

Eventueel zou het misschien een idee zijn om de praalwagens op de Ged Oude Gracht te plaatsen ter 
hoogte Zijlstraat richting het Spaarne. Dan is het niet alleen interessant voor de Gierstraat, maar ook 
voor de Zijlstraat, koningsstraat, botermarkt, schaghelstraat en de kleine Houtstraat. Uit onderzoek 
is immers gebleken dat veel winkelend publiek komt voor de "kleinere winkelstraten". "Die maken de 
stad." Als het toerisme tijdens zo'n evenement als het bloemencorso ziet wat Haarlem aan gezellige 
winkelstraten te bieden heeft, geeft ze dat alvast een idee van wat er nog meer voor leuks te doen is 
in een andere periode van het jaar. Laat de praalwagens daama doorlopen over het Spaarne richting 
de Waag en ook zo linkt het aan de Horeca en richting het Frans Hals Museum. 
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Ik wil u benadrukken dat dhr T.Stöver van V&D pleit voor een meer verspreiding van de 
bloemencorso door de stad en de Wijkraad Vijfhoek geheel meegaan in ons standpunt. 

Mocht u verdergaan in overleg, gaan wij ervanuit op de hoogte te worden gehouden van alle 
voorgang in deze. 

In afwachting van uw reactie. 
Met vriendelijke groet, 

Marijke Mul 
Voorzitter Gierstraat Vereniging 
Mede namens dhr T. Stöver, Directie V&D Haarlem 
En mw D. Kalma, Voorzitter Wijkraad Vijfhoek 


